
PROTOKÓ  NR 49-15/2005Ł

z posiedzenia Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda skaż ń , 

które odby o si  dniu  ł ę 14 listopada 2005 r. o godz. 

10:00 w sali 003 Nowego Ratusza w Gda sku.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci. łą ś

Na  stan  6 cz onków  komisji,  w  posiedzeniuł  

uczestniczy o  ł 6,  czyli  by o  quorum  do  podejmowaniał  

prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczy  radny  Wies aw  Kami ski  -ł ł ń  

przewodnicz cy  Komisji  Bud etoweją ż  Rady  Miasta 

Gda ska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  go ci  iń ś  

radnych - zaproponowa  porz dek posiedzenia:ł ą

1.Omówienie za o e  bud etowych na rok 2006.ł ż ń ż

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska w sprawie udzielenia dotacji celowych nań  

prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru 

zabytków – druk nr 1661.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminuń  

gospodarowania rodkami Gminnego Funduszu Ochronyś  

rodowiska i Gospodarki Wodnej oraz PowiatowegoŚ  

Funduszu Ochrony rodowiska i Gospodarki WodnejŚ  

Miasta Gda ska – ń druk nr 1645.



4. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfyń  

obowi zuj cej  na  terenie  miasta  Gda ska  dlaą ą ń  

odbiorców  us ug  wiadczonych  przez  Saur  Neptunł ś  

Gda sk  S.A.  w  Gda sku  w  zakresie  zbiorowegoń ń  

zaopatrzenia  w  wod  i  zbiorowego  odprowadzaniaę  

cieków – ś druk nr 1663.

5.Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Przewodnicz cy  zaproponowa  wniesienie  do  porz dkuą ł ą  

posiedzenia  uchwa ,  które  wp yn y  do  komisji  poł ł ęł  

sporz dzeniu porz dku posiedzenia:ą ą

• w  sprawie  wyra enia  zgody  na  udzielenież  

bonifikaty  od ceny  sprzeda y na rzecz  Akademiiż  

Medycznej  w  Gda sku  nieruchomo ci  stanowi cejń ś ą  

w asno  gminy miasta Gda ska – ł ść ń druk nr 1668

• w  sprawie  wyra enia  zgody  na  udzielenież  

bonifikaty  od  op aty  za  przekszta cenie  prawał ł  

u ytkowania  wieczystego  w  prawo  w asno ciż ł ś  

przys uguj ce  osobom  fizycznym  i  spó dzielniomł ą ł  

mieszkaniowym – druk nr 1671.

Porz dek przeg osowano 6 g osami za.ą ł ł
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PUNKT – 1

Omówienie za o e  bud etowych na rok 2006.ł ż ń ż

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Panie  skarbniku,  prosz  przedstawi  komisji  wst pneę ć ę  

za o enia do przysz orocznego bud etu. ł ż ł ż

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń

Jestem w troch  dziwnej sytuacji – poniewa  jutro doę ż  

godz. 15.30 dostaniemy z drukarni ju  gotowy bud et. ż ż

Przypominam, e zgodnie z Ustaw  o Finansach do 15ż ą  

listopada prezydent przedstawia Radzie Miasta gotowy 

projekt bud etu.ż

Mamy  bud et  spi ty,  mamy  zapi ty,  mog  go  dzisiajż ę ę ę  

omówi  ju  oczywi cie.  Mo emy  wst pnie  ju  o  nimć ż ś ż ę ż  

powiedzie .  Dostali my  10  dni  temu  za o enia  juć ś ł ż ż 

rz dowe do bud etu, które odbiegaj  od tego co my myą ż ą ś  

tu przyj li. ę

Mog  powiedzie ,  jakie  za o enia  by y  z  tychę ć ł ż ł  

wrze niowych.ś

Przyj li my  za o enia  nast puj ce,  jakie  tutaj  wę ś ł ż ę ą  

materiale:  inflacja  rednioroczna  1,5%  -  to  sś ą 

za o enia przyj te do planu, wynagrodzenia 2,5, wzrostł ż ę  

spo ycia  3,3;   realny  wzrost  PKB  4,  bardzo  wysokiż  

przyj ty  przez  rz d  poprzedni;  kurs  walutowyę ą  
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przyj li my  4,2;  wzrost  cen  detalicznych  towarów  ię ś  

us ug konsumpcyjnych 2,5%; VIPOR 4,4  rednioroczne. ł ś

Przypomn  wysokiej  radzie,  e  mamy  zaplanowaneę ż  

zaci gni cie kredytu ale jeszcze do dnia dzisiejszegoą ę  

ani  z otówki  nie  wzi li my  kredytu,  czyli  jakbył ę ś  

bilansujemy  si  w asnymi  rodkami  i  nie  maę ł ś  

konieczno ci zaci gania. ś ą

Oczywi cie,  podstawowym  dokumentem  jest  Strategiaś  

Rozwoju  do  2015  roku.  Dotacje  przyj li my  naę ś  

podstawie  przewidywanego  wykonania  i  tak  samo 

subwencje.  Je eli  chodzi  o  subwencje,  to  to  wż  

zasadzie trafili my w te dane ministerstwa. Subwencjaś  

edukacyjna zosta a pomniejszona, o ile pami tam, 1ł ę  00 

-1400 mln, oko o 1 miliona 400 ty . Uda o nam si  jł ś ł ę ą 

precyzyjnie j  zaplanowa . ą ć

Po stronie wydatków mamy pe ne zabezpieczenie rodkówł ś  

na realizacj  funduszy inwestycyjnych strukturalnych,ę  

przypomn  jakie projekty mamy podpisane umowy, któreę  

b d  w  bud ecie  i  one  s  wymienione  –  wi c  mamyę ą ż ą ę  

podpisan  umow  Wa y jagiello skie, Podwale Grodzkie –ą ę ł ń  

czyli dalszy element B dnika, projekt portowo-drogowyłę  

Marynarki Polskiej, g ówne zadanie, podpisany, Centrumł  

Hevelianum – podpisany, Trasa W-Z podpisana, E-Gda skń  

podpisany,  i  ostatni  projekt  komunikacyjny,  który 

minister  zatwierdzi ,  w  tej  chwili  s  kwestieł ą  

ostateczne  dogrywane.  Mow  o  tych,  które  ju  mamę ż  

fizycznie podpisane dokumenty w urz dzie. ę

Teraz  prosz  pa stwa  tutaj  nowo ,  rozmawiamy  zę ń ść  

Bankiem  Gospodarstwa  Krajowego.  BGK  b dzie  nasę  

odwiedza , jeszcze w tym miesi cu zarz d przyje d a doł ą ą ż ż  
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Gda ska,  dlatego  e  chcemy  zabezpieczyń ż ć 

prefinansowanie – czyli to, co musimy wy o y  za UE.ł ż ć  

Oczywi cie b dziemy to robili z jedynego ród a, bo toś ę ź ł  

jest  BGK  i  wyst pili my  o  82  mln  154  ty  z  naą ś ś ł  

prefinansowanie,  przypomn  to  prefinansowanie  jestę  

3%.

Jaka  jest  prognoza  dochodów  i  wydatków  bud etu  naż  

2006 rok – wynika to ju  z analizy materia ów, któreż ł  

mamy dzisiaj, e planowane dochody i wydatki mniejż  

wi cej  zostan  wykonane.  Obserwujemy  bardzoę ą  

dynamiczny  wzrost  PIT-u,  co  jest  dla  nas  mi ymł  

zaskoczeniem  –  dlatego,  e  jeste my  jednym  zż ś  

nielicznych regionów w Polsce gdzie ten PIT jest tak 

wysoko realizowany, w innych regionach jakoby mniej. 

Natomiast,  my my  nie  przyj li  za o e  ca kowicieś ę ł ż ń ł  

rz dowych co do CIT-u, dlatego e one przy wej ciuą ż ś  

Polski do UE tam by y kwestie fakturowania itd., tenł  

CIT by  w zesz ym roku ogromny. Natomiast w tym roku,ł ł  

przyj li my  ostro nie  ten  CIT  i wychodzi,  e dobrę ś ż ż ą 

metod  bo si  okazuj , e ten CIT rzeczywi cie jestę ę ę ż ś  

realizowany w takie wysoko ci w jakiej my my chcieli.ś ś  

Podj li my decyzj , e nie b dzie wydatków, które nieę ś ę ż ę  

wygasaj .ą

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Dzi kujemy  panu  skarbnikowi  za  zapoznanie  nas  zę  

za o eniami, za odpowiedzi na pytania.ł ż
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PUNKT – 2

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  udzielenia  dotacji  celowych  na  prace 

konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty  budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 

1661.

Pan  Janusz  Tarnacki  –  p.o.  kierownika  Referatu 

Ochrony Zabytków Wydzia u Urbanistyki, Architektury ił  

Ochrony Zabytków  Urz du Miejskiego  w  Gda skuę ń

Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  

Gda ska.ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Do kiedy te pracy powinny si  w ko ciele zako czy ?ę ś ń ć

Pan  Janusz  Tarnacki  –  p.o.  kierownika  Referatu 

Ochrony Zabytków Wydzia u Urbanistyki, Architektury ił  

Ochrony Zabytków  Urz du Miejskiego  w  Gda skuę ń

Do ko ca roku, one ju  trwaj , ju  zakupowany jestń ż ą ż  

materia .ł

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń

B dzie  to  zas uga,  wielka  zas uga  Rady  Miasta,ę ł ł  

pierwsza  msza  która  si  tam  odb dzie  b dzie  np.  zę ę ę  

udzia em ca ej Rady Miasta, w togach.ł ł
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Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Czy  kto  z  pa stwa  ma  pytania  do  tego  projektuś ń  

uchwa y? Nie widz .ł ę

Przyst pujemy  do  g osowania  nad  projektem,  kto  zę ł  

pa stwa  radnych  jest  za,  kto  przeciw,  kto  siń ę 

wstrzyma ? Dzi kuj . Przechodzimy do kolejnego punktu.ł ę ę

 

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu pana Janusza Tarnackiego – p.o. kierownikał  

Referatu  Ochrony  Zabytków  Wydzia u  Urbanistyki,ł  

Architektury i Ochrony Zabytków  Urz du Miejskiego  wę  

Gda sku  -  ń 6  g osami  za  -   pozytywnie  zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 49-15/417/119/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 3

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  gospodarowania 

rodkami  Gminnego  Funduszu  Ochrony  rodowiska  iś Ś  

Gospodarki Wodnej oraz Powiatowego Funduszu Ochrony 
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rodowiska i Gospodarki Wodnej Miasta Gda ska – Ś ń druk 

nr 1645.

Pani  Dagmara  Nagórka-Kmiecik  –  p.o.  kierownik 

Referatu  Polityki  Ekologicznej  i  Ochrony  Przyrody 

Wydzia u  Ochrony  rodowiska  Urz du  Miejskiego   wł Ś ę  

Gda skuń

Przedstawi a  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  

Gda ska.ń

Po udzieleniu komisji wyja nie  do powy szego druku,ś ń ż  

komisja przyst pi a do g osowania. ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pani  Dagmary  Nagórka-Kmiecik  –  p.o.ł  

kierownik  Referatu  Polityki  Ekologicznej  i  Ochrony 

Przyrody Wydzia u Ochrony rodowiska Urz du Miejskiegoł Ś ę  

w  Gda sku - ń 6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 49-15/418/120/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł
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PUNKT – 4

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie zatwierdzenia taryfy obowi zuj cej na terenieą ą  

miasta Gda ska dla odbiorców us ug wiadczonych przezń ł ś  

Saur  Neptun  Gda sk  S.A.  w  Gda sku  w  zakresień ń  

zbiorowego  zaopatrzenia  w  wod  i  zbiorowegoę  

odprowadzania cieków – ś druk nr 1663.

Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej Urz du Miejskiego  w  Gda skuę ń

Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Rozumiem, e te koszty przechodz  do GIWK-u?ż ą

Pani  Maria  Skoroszewska  –  Wydzia  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda sku.ń

Tak.

Po  wys uchaniu  wyja nie  z o onych  przezł ś ń ł ż  

przedstawicieli  Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  orazł  

Saur Neptun Gda sk – komisja przyst pi a do g osowaniań ą ł ł  

nad powy szym projektem uchwa y.ż ł

USTALENIA KOMISJI:
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Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana  Dimitrisa  Skurasa  –  dyrektorał  

Wydzia u Gospodarki Komunalnej Urz du Miejskiego  wł ę  

Gda sku,  przedstawicieli  Saur  Neptun  Gda sk  orazń ń  

dyskusji  - 5 g osami za. Przy 1 wstrzymuj cym si  -ł ą ę  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 49-15/419/121/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 5

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia zgody na udzielenie bonifikaty odż  

ceny sprzeda y na rzecz Akademii Medycznej w Gda skuż ń  

nieruchomo ci  stanowi cej  w asno  gminy  miastaś ą ł ść  

Gda ska – ń druk nr 1668.

Pana  Tomasz  Lechowicz  –  dyrektor  Wydzia u  Skarbuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda skuę ń

Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Z  uwagi  na  brak  g osów  w  dyskusji,  przewodnicz cył ą  

podda  projekt pod g osowanie.ł ł
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana  Tomasza  Lechowicza  –  dyrektorał  

Wydzia u Skarbu Urz du  Miejskiego  w  Gda sku      -ł ę ń  

6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł   przedstawiony 

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 49-15/420/122/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 6

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia zgody na udzielenie bonifikaty odż  

op aty  za  przekszta cenie  prawa  u ytkowaniał ł ż  

wieczystego  w  prawo  w asno ci  przys uguj ce  osobomł ś ł ą  

fizycznym  i  spó dzielniom  mieszkaniowym  –  ł druk  nr 

1671.

Pana  Tomasz  Lechowicz  –  dyrektor  Wydzia u  Skarbuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda skuę ń

Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  

Gda ska.ń
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Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  

przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana  Tomasza  Lechowicza  –  dyrektorał  

Wydzia u Skarbu Urz du  Miejskiego  w  Gda sku      -ł ę ń  

6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł   przedstawiony 

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 49-15/421/123/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 7

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Przewodnicz cy  poinformowa ,  i  nast pne  posiedzenieą ł ż ę  

komisji  odb dzie  si  21  listopada  2005  r.  o  godz.ę ę  

10:00.

Poniewa  nie by o wi cej spraw wniesionych i wolnychż ł ę  

wniosków,  przewodnicz cy  podzi kowa  zebranym  zaą ę ł  

przybycie i zaprosi  na nast pne posiedzenie komisji. ł ę

 

  Przewodnicz cy ą
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        Komisji Bud etowejż

  

Wies aw Kami skił ń

Protoko owa ał ł

A. ukŻ
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